

《单词百科:phonation是什么意思?phonation怎么发音?phonation的解释和用法》

英语单词phonation是什么意思?phonation怎么读?phonation怎么发音?简答网为您整理了phonation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



phonation怎么读

phonation的读音:[f ə ʊ 'neɪ ʃ ə n]

phonation的意思

1、n.发声;

phonation的近义词

1、**pronunciation** n.发音;

2、**vocalisation** n.发声法;

3、**vocalism** n.发声;

4、**vocalization** n.发声法;

5、**voice** n. 嗓音;(动词的) 语态;呼声, 发言权;歌唱才能;

phonation的双语例句

1、The phonation rate was 98 % in 4 520 patients from all over the country.

就广州地区258例分析,发声成功率达98%.

2、Objective To study the relationship of functional phonation disorders and laryngeal organic diseases.

目的探讨功能性发声障碍与喉器质性病变的关系.

3、Results There was a linear correlation between phonation volume and vital capacity.

结果发声气容量(持续发最长声时所需空气的总量)与肺活量之间呈直线相关.

4、Simultaneous reconstruction of phonation will not interfere with the patients' swallowing.

同时重建发音功能并不会妨碍吞咽功能的恢复.

5、Conclusion The results suggested the hypertrophic ventricular fold disturbed the phonation, making the fundamental frequency lower.

结论肥厚的室带可能参与发音,使基频和低音降低.

6、The proper application of broadcasting phonation techniques can optimize the English as well as mandarin pronunciation.

合理运用播音发声技巧可优化普通话发音,同样也可优化美语发音.

7、Functional monitoring was achieved through natural phonation and stroboscopic examination during the operation.

手术中病患并不感觉痛苦,也无并发症的发生;手术后对音声机能的恢复也大多感觉满意.

8、Functions for swallowing and phonation are the major concerns for patients after

total pharyngolaryngectomy.

摘要吞咽以及发音功能是接受全咽喉切除术后患者最关心的问题.

9、Objective: To measure vocal fold vibration quantitatively and study the effects of gender and phonation mode.

目的: 探讨声带振动功能的定量检测技术及其影响因素.

10、Therefore , the patients can obtain satisfactory function of respiration, swallowing and phonation postoperatively.

术后病人的呼吸、 吞咽和发音功能恢复满意.

以上是简答网为您整理的phonation怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ph

onation的用法、ph

onation的释义、phonation的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/phonation>